
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselőtestületének 2010. október 07-én 
17 órai kezdettel megtartott alakuló üléséről.

Jelen vannak:  Márok Csaba polgármester
Bán Balázs képviselő
Cseke Ottó képviselő
Masinka Csabáné képviselő
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő
Molnárné Troppert Mária képviselő
Sóki László képviselő
Dr. Woth László jegyző
Kácsor Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete alakuló ülésének ünnepélyes 
részét a Művelődési Ház nagytermében tartotta az érdeklődő mezőfalvi lakosok körében.

A Mezőfalvi  Női  kar  elénekelte  a  Himnuszt,  majd  Molnárné Troppert  Mária korelnök 
megnyitotta az alakuló ülést.

Danyi András a Helyi Választási Bizottság elnöke ismertette a választás eredményét, mely 
után először Márok Csaba polgármester, majd a megválasztott képviselők tették le az esküt 
és vették át a megbízóleveleket. 

Az eskütétel után  Márok Csaba polgármester köszöntötte a megjelenteket, megköszönte a 
választók bizalmát.

Ezután  a  képviselők  egyenként  pár  szóban  ismertették  elképzeléseiket,  terveiket, 
megköszönték a választói bizalmat.

Az Petőfi Sándor Általános Iskola, Szakiskola és Művészetoktatási Intézmény diákjai verses 
műsorral kedveskedtek a megjelenteknek. 

A Mezőfalvi Női kar elénekelte a Szózatot, ezután  Márok Csaba polgármester az alakuló 
ülés ünnepélyes  részét lezárta és bejelentette,  hogy a képviselőtestület  a további munkát a 
Polgármesteri Hivatal tanácskozó termében folytatja.

A képviselőtestület a bejelentés után átvonult a Polgármesteri Hivatal tanácskozó termébe.

Márok  Csaba     polgármester  köszönti  a  megjelenteket,  a  képviselőtestület  tagjait, 
megállapítja,  hogy  a  képviselőtestület  7  fővel  határozatképes.  Hivatalosan  is  gratulál  a 
képviselők megválasztásához. Úgy gondolja, hogy a falu úgy döntött, hogy a polgármester és 
a  képviselőtestület  munkáját  elismerte,  ezt  bizonyítja,  hogy az új  képviselőtestületbe  öten 
kerültek a régiek közül. Külön gratulál Masinka Csabánénak, aki az egyetlen új a testületben. 
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A  mai  napon  az  alábbi  napirendre  tesz  javaslatot:  polgármester  illetményének  és 
költségtérítésének  megállapítása,  az  alpolgármester  megválasztása  és  tiszteletdíjának 
megállapítása,  valamint  a  bizottságok megválasztása,  és  a  képviselői  tiszteletdíjról  történő 
határozat meghozatala. Aki ezzel egyetért, szavazzon.

A képviselőtestület 7 igen szavazattal elfogadta a napirendre tett ajánlást. 

Napirend:

1.) A polgármester illetményének és költségtérítésének megállapítása
2.) Alpolgármester megválasztása és tiszteletdíjának megállapítása
3.) Bizottságok megválasztása
4.) Képviselői tiszteletdíjak meghatározása

Egyebek

1.) A polgármester illetményének és költségtérítésének megállapítása  

Dr.  Woth  László címzetes  főjegyző  ismerteti  a  polgármesteri  tisztség  ellátásáról  szóló 
jelenleg  hatályos  törvényt.  A  törvény  szabályozza,  hogy  mennyi  lehet  a  polgármester 
tiszteletdíja. Ennek alapjául a köztisztviselői illetménylapot használja szorzandóul, szorzóul 
12,5 %-ot enged. Ha a polgármestert  újraválasztják, akkor az előzőekhez hasonló összeget 
kell megállapítani. 

Márok Csaba polgármester mivel más javaslat és kérdés nem érkezett, kéri a testületet, aki 
egyetért a javaslattal, szavazzon.

A képviselőtestület 6 igen szavazata mellett – Márok Csaba polgármester nem vett részt a 
szavazásban – a javaslatot elfogadta, és az alábbi határozatot hozta:

88/2010.(X.07.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  Márok  Csaba 
polgármester illetményét havi bruttó 483.125 azaz Négyszáznyolcvanháromezer- 
egyszázhuszonöt Forint-ban állapítja meg, 2010. Október 01-i  hatállyal.

Felelős: Dr. Woth László jegyző
Határidő: Azonnal

Dr.  Woth  László címzetes  főjegyző  elmondja,  hogy  a  polgármester  költségtérítése  az 
illetmény 20-30 %-ban engedi a törvény meghatározni. Eddig 27 % volt, mos 30 %-ot javasol. 

A  képviselőtestület  6  igen,  szavazattal  –  Márok  Csaba  polgármester  nem  vett  részt  a 
szavazásban – az alábbi határozatot hozta:
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89/2010.(XI.07) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  Márok  Csaba 
polgármester költségtérítését illetménye 30 %-ában, azaz 144.938.-Ft-ban azaz 
Egyszáz-negyvennégyezer-kilencszázharmincnyolc Forintban állapítja meg.

Felelős: Dr. Woth László jegyző
Határidő: Azonnal

2.) Alpolgármester megválasztása és tiszteletdíjának megállapítása  

Dr. Woth László címzetes főjegyző ismerteti az alpolgármester megválasztására vonatkozó 
jogszabályt, melynek lényege, hogy az alpolgármester személyére csak a polgármester tehet 
javaslatot, a képviselőtestület pedig titkos szavazással megválasztja. 

Márok Csaba polgármester Cseke Ottó képviselőt javasolja alpolgármesternek. 

Dr. Woth László címzetes főjegyző ismerteti a titkos szavazás menetét. Ennek megfelelően 7 
példányban elkészítette a szavazólapot, melyen Cseke Ottó jelölt neve szerepel és név melletti 
karikában történt X jelöléssel lehet érvényesen szavazni. 

A képviselőtestület meggyőződött arról, hogy a titkos szavazás lebonyolításához szükséges 
urna üres, majd az a jegyző lezárta.

A képviselők és a polgármester leadták a szavazatukat.

Dr. Woth László címzetes főjegyző ezt követően az urnát felnyitotta, a benne lévő 
szavazatokat megszámlálta, melynek eredménye a következő:

Az urnában lévő szavazatok száma 7 db
Érvényes szavazatok száma 7 db
Ebből Cseke Ottóra leadott igen szavazatok száma 7 db.

Mezőfalva képviselőtestülete titkos szavazással az alábbi határozatot hozta: 

90/2010.(X.07.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  Cseke  Ottó 
képviselőt választotta meg alpolgármesternek. 

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: Azonnal
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Dr.  Woth  László címzetes  főjegyző  elő  olvassa  az  alpolgármester  esküjét,  Cseke  Ottó 
alpolgármester leteszi az esküt. 

3.) Bizottságok megválasztása  

Márok  Csaba polgármester  gratulál  az  alpolgármester  megválasztásához.  Ezután  két 
bizottság létrehozását javasolja, egyik a Pénzügyi Ellenőrző és Gazdasági Bizottság, a másik 
pedig  az  Egészségügyi  és  Szociális   Bizottság.  A  törvény  lehetőséget  ad  ara,   hogy  a 
Szervezeti  Működési  Szabályzatot  (SZMSZ)  6  hónapon  belül  vizsgálja  felül  a 
képviselőtestület. Javasolja, hogy az említett két bizottságot hozza létre a testület, az egyéb 
bizottságok és azok létszámára vonatkozó korlátokat pedig majd az SZMSZ módosításával 
kezeljék. 

Az Egészségügyi és Szociális  Bizottság elnökének Molnárné Troppert Máriát, tagjainak Bán 
Balázs, Masinka Csabáné képviselőket javasolja. Külsős tagoknak pedig Horváth Lászlót és 
Klics Ferencnét. A javasolt személyekre egyenként kell szavazni.

Aki  egyetért  azzal,  hogy  a  bizottság  elnöke  Molnárné  Troppert  Mária  képviselő  legyen, 
szavazzon!

A  képviselőtestület  7  igen  szavazattal  elfogadta  Molnárné  Troppert  Mária  képviselőt  a 
bizottság elnökének.

Márok Csaba polgármester kéri, aki egyetért azzal, hogy a bizottság tagja legyen Bán Balázs 
képviselő, szavazzon!

A képviselőtestület 7 igen szavazattal elfogadta Bán Balázs képviselőt a bizottság tagjának. 

Márok Csaba polgármester kéri, aki egyetért azzal, hogy a bizottság tagja legyen Masinka 
Csabáné képviselő szavazzon!

A képviselőtestület  7  igen  szavazattal  elfogadta  Masinka  Csabáné  képviselőt  a  bizottság 
tagjának. 

Márok Csaba polgármester  kéri,  aki  egyetért  azzal,  hogy a bizottság külsős tagja legyen 
Horváth László szavazzon!

A képviselőtestület 7 igen szavazattal elfogadta, hogy Horváth László a bizottság külsős tagja 
legyen. 

Márok Csaba polgármester kéri, ki egyetért azzal, hogy a bizottság külsős tagja legyen Klics 
Ferencné, szavazzon!

A képviselőtestület 7 igen szavazattal elfogadta, hogy Klics Ferencné a bizottság külsős tagja 
legyen. 
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A képviselőtestület mind az elnököt, mind a tagokat, mind a külsős tagokra 7 igen szavazattal 
az alábbi határozatot hozta: 

91/2010.(X.07.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete Egészségügyi és 
Szociális  Bizottságot hoz létre, mely

Elnökének : Molnárné Troppert Mária  képviselőt,

Tagjainak:    Bán Balázs képviselőt,
  Masinka Csabáné képviselőt, 
  Horváth László  
  Klics Ferencnét

választotta.

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal

Márok Csaba polgármester a Pénzügyi Ellenőrző Gazdasági Bizottság elnökének Masinkáné 
Baranyai Mariann képviselőt, tagjának Sóki László képviselőt, külsős tagjának Töttős Tibort 
javasolja. 
A bizottságok tagjairól egyenként kéri a képviselőtestület döntését. Aki egyetért azzal, hogy 
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő legyen a bizottság elnöke, szavazzon! 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal egyetértett Masinkáné Baranyai Mariann képviselő 
PEB elnökké választásával.

Márok  Csaba polgármester  kéri,  aki  egyetért  azzal,  hogy  a  bizottság  tagja  legyen  Sóki 
László, szavazzon!

A képviselőtestület 7 igen szavazattal elfogadta, hogy Sóki László a bizottság tagja legyen. 

Márok Csaba polgármester  kéri,  aki  egyetért  azzal,  hogy a bizottság  külső  tagja  legyen 
Töttős Tibor, szavazzon!

A képviselőtestület  7 igen szavazattal  elfogadta, hogy Töttős Tibor a bizottság külső tagja 
legyen. 

A képviselőtestület a bizottság elnökét, képviselői tagját és külsős tagját 7 igen szavazattal 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:
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92/2010.(X.07.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete Pénzügyi Ellenőrző 
és Gazdasági Bizottságot hoz létre, mely 

Elnökének : Masinkáné Baranyai Mariann  képviselőt,

Tagjainak:   
 Sóki László képviselőt, és
 Töttős Tibor képviselőt, 

választotta.

Felelős: Márok Csaba  polgármester
Határidő: azonnal

Márok  Csaba polgármester  megállapítja,  hogy  két  bizottságot  hozott  létre  a  testület,  a 
törvényi  kötelezettségnek  megfelelően.  Jó  munkát  kívánva  gratulál  a  megválasztott 
elnököknek és tagoknak.

Dr.  Woth  László címzetes  főjegyző  javasolja,  hogy  a  jövő  héten  kiosztásra  kerülő 
vagyonnyilatkozatokat  a  lehető  legrövidebb  időn  hozza  vissza  a  képviselőtestület,  ezek 
kezelésével bízzák meg a Pénzügyi Ellenőrző és Gazdasági Bizottságot.

Márok Csaba polgármester kéri, hogy aki elfogadja a fenti javaslatot, szavazzon!

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 93/2010.(X.07.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a 
vagyonnyilatkozatok kezelésével és vizsgálatával megbízza a Pénzügyi Ellenőrző és 
Gazdasági Bizottságot.

Felelős: Dr. Woth László címzetes főjegyző
Határidő: folyamatos

4.) Képviselői tiszteletdíjak meghatározása  

Márok Csaba polgármester  a képviselők tiszteletdíjával  kapcsolatban elmondja,  hogy aki 
munkát végez, annak költségei is vannak. Legyen jogosult valamilyen mértékű tiszteletdíjra. 
A költségvetésben a tiszteletdíjakra vonatkozóan az előző időszak tiszteletdíja szerepel, ezért 
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javasolja, hogy az előző időszakban elfogadott díj kerüljön megállapításra azzal, hogy mind 
az  SZMSZ,  mind  a  költségvetés  tárgyalásakor  egységesen  kerüljön  figyelembevételre. 
Javasolja,  hogy a képviselői  tiszteletdíj  ennek megfelelően kerüljön megállapításra,  ennek 
kapcsán, az alpolgármester tiszteletdíján se változtassanak. Egyben javasolja azt is, hogy az 
alpolgármester  költségtérítése  a  tiszteletdíj  20  %-ának  megfelelően  kerüljön  elfogadásra, 
valamint a bizottságok külső tagjainak tiszteletdíja bruttó 7000 Ft legyen. 
Aki egyetért azzal, hogy a képviselői tiszteletdíj bruttó 63.000 Ft, ehhez a bizottsági elnökök 
és az alpolgármester plusz bruttó 10.000 Ft-ot, a bizottságok külső tagjai pedig bruttó 7000 
Ft-ot kapjanak, név szerint szavazzon!

A képviselőtestület név szerinti szavazással:

Márok Csaba polgármester igen,
Bán Balázs képviselő igen,
Cseke Ottó képviselő igen,
Masinka Csabáné képviselő igen,
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő igen,
Molnárné Troppert Mária képviselő igen,
Sóki László képviselő igen szavazatával – 7 igen szavazattal – az alábbi rendeletet alkotta: 

Mezőfalva Nagyközség
Önkormányzata Képviselőtestületének

12/2010. (X. 08.) Rendelete 
a képviselők tiszteletdíjáról

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a  képviselők  a 
képviselőtestület  bizottságainak elnökei és a „külsős” bizottsági tagok részére tiszteletdíjat 
állapít  meg,  melynek  mértékét  a  hatályos  SZMSZ  szerint  a  2010.  évi  költségvetésben 
határozta meg. 

Márok Csaba Dr. Woth László
Polgármester címzetes főjegyző

Márok  Csaba polgármester  javasolja,  hogy  Cseke  Ottó  alpolgármester  költségtérítése  a 
tiszteletdíj 20 %-nak megfelelő mértékű legyen. Kéri, hogy aki ezzel egyetért, szavazzon!

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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 94/2010.(X.07.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  Cseke  Ottó 
alpolgármester illetményét havi bruttó 73.000 Ft-, költségtérítését illetménye 20 %-
ában,  azaz  havi  bruttó  14.600.-Ft-ban,  azaz  Tizennégyezer-hatszáz  Forint-ban 
határozza meg 2010. október 07-től. 

  Felelős: Márok Csaba polgármester
  Határidő: azonnal

Egyebek

Márok  Csaba polgármester  emlékeztet  arra,  hogy  a  képviselőtestület  januári  ülésén 
felhatalmazást  adott  a  polgármesternek  és  a  jegyzőnek  arra,  hogy  a  pályázatokkal 
kapcsolatosan  közbeszerzési  eljárást  nem érintő  módosításokat  a  Közreműködő  Szervezet 
által előírt módosításokat megtegye. Kéri ennek a határozatnak hatályon kívül helyezését, és 
új határozat meghozatalát. 

Masinkáné Baranyai Mariann képviselő elmondja, hogy a legutolsó testületi  ülésen nem 
mindenki  tudott  arról,  hogy módosították a szerződést.  Mi van ezzel  a szerződéssel,  Rácz 
Krisztina kivált ebből. 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy ez a testület előtt is téma volt. Az Árindex-el 
nem történt módosítás. Nem módosítottunk a céggel. Az iskola pályázatát ők írták, ebben van 
még egy TÁMOP-os pályázat, amit bevállaltak. Ez a szerződésünkben még szerepel. Annak, 
hogy melyik pályázatot ki írta, pénzügyi okai vannak, mivel a pályázatíró cég sikerdíja 6 %-, 
Rácz Krisztina pedig 2%-ért dolgozott.

Masinkáné Baranyai Mariann képviselő szerint ahhoz, hogy a fejlődési ütemet megtartsák, 
olyan pályázatírót kell megbízni, aki kormányközeli. 

Sóki László képviselő elmondja, hogy az Árindex esetében ez lefutott, a monitoringolásssal 
még tartoznak, de az Árindex szerződése lejár, nem kötjük újra. Olyan céget fogunk keresni, 
akivel nyerni tudunk. 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a uniós pályázat megírása külön dolgot képvisel, 
nem képezte az ingyenes vállalás részét az árindexnél, külön szerződést kötöttünk rá. Kéri az 
előzőekben elhangzott határozat hatályon kívül helyezését, és új határozat meghozatalát arra 
vonatkozóan,  hogy  a  testület  megadja  a  felhatalmazást  a  pályázatokkal  kapcsolatosan 
közbeszerzési  eljárást  nem  érintő  módosításokat  a  Közreműködő  Szervezet  által  előírt 
módosításokat a polgármester és a jegyző megtegye.

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

8



95/2010. (X. 07.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a 11/2010. (I. 27.) sz. 
határozatát hatályon kívül helyezi, helyette az alábbi határozatot hozza:

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete felhatalmazza Márok 
Csaba  polgármestert  és  Dr.  Woth  László  jegyzőt,  hogy  a  pályázatokkal 
kapcsolatosan  közbeszerzési  eljárást  nem  érintő  módosításokat  a  Közreműködő 
Szervezet által előírt módosításokat megtegye, a módosításokról a soron következő 
testületi ülésen tájékoztatást adjon. 

 Felelős: Márok Csaba polgármester
 Határidő: azonnal

Márok  Csaba polgármester  a  képviselőtestület  2010.  évben  hátra  lévő  hónapjaira  szóló 
munkatervet kéri elfogadni. Ez két ülést tartalmaz, de már most jelzi, hogy lehet rendkívüli 
ülés is a közbeszerzések előrehaladásakor. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

96/2010. (X. 07.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  az  önkormányzat 
2010.  év  hátralévő  időszakára  terjedő  munkatervét  a  jegyzőkönyv  mellékletének 
megfelelően elfogadta. 

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal

Márok Csaba polgármester  tájékoztatást  ad arról,  hogy a holnapi  nap folyamán a jegyző 
úrral aláírják a civil ház pályázatát, a LEADER Egyesülethez is elmennek, mivel a Rákóczi 
utcai játszótér fejlesztésére beadott pályázatot nem hagyták jóvá, mert a gördeszka pályát és a 
KRESZ  pályát  nem  hagyták  jóvá.  Ezek  nem  támogathatók.  Kérték,  hogy  kerüljön 
átdolgozásra, ez megtörtént, ennek anyagát viszik Egyben holnap mennek Székesfehérvárra a 
Vízügyi  Felügyelőségre  a  belvízelvezetésre beadott  pályázathoz kell  anyagokat  leadni.  Az 
előző  testület  megbízása  alapján  a  Conedis  Pannónia  Kft-nek  megküldtük,  hogy  mely 
cégeknek kell az IKSZT ajánlatokat megküldeni. 

A mai  napon kérték  a  csatorna  II.  ütemhez  az  általános  szerződési  feltételek  beszkennelt 
változatát,  ez  megtörtént.  A  gesztori  szerződés  módosított  változatát  is  megküldtük.  A 
közbeszerzési  dokumentációk  elkészülnek,  ezt  is  be fogjuk nyújtani  minőségbiztosításra  a 
KSZ-hez. 
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A LEADER pályázatok tekintetében érkeznek a határozatok, a tájház pályázatát megkaptuk 
határozatban, a munka elindult. Van határozata a Mezőfalváért egyesületnek a hantosi táborra, 
és a Polgárőrségnek a térfigyelő kamerákra. A kifizetések időszakhoz kötöttek, október 1. és 
31. között lehet kifizetési kérelmet benyújtani, ezért kellet a tájházzal sietni. 

Készül a rendőrség épülete mögött a tűzoltók, rendőrség és a polgárőrség garázsa, ma négy 
kőműves dolgozott társadalmi munkában, valamint ott vannak a közmunkások is. Még a tél 
előtt el kell készülnie, hogy a rendőrautónak ne kelljen este visszamennie a városba. 

A templomtorony felújítására van kiírva pályázat,  a maximum pályázható összeg 200 ezer 
euró. Palánkai Tibor tervező átnézi a terveket. Az egyházzal együttműködési megállapodást 
kell kötni. Az előzőleg beadott pályázatot az önkormányzat adta be, de elutasították, mert nem 
a megfelelő adatlapot töltötte ki az egyház pályázatírója. Ennél a pályázatnál az ÁFA összege 
az önrész. Ha a templomfelújítást megcsináljuk, óriásit nyer a falu az egyház.

Foglalkozni kell még a falu 200. éves évfordulójával is.  A Dréta Antal szobor elkészítése 
komoly felvetés volt. A szobor elkészítése kétmillió Ft-ba kerül. 

Molnárné Troppert Mária képviselő úgy gondolja, hogy az újságban meg kell jelentetni, 
hogy a szobor elkészítéséhez adakozzon a lakosság.

Masinkáné Baranyai Mariann képviselő szerint legyen olyan műsor, ahol gyűjteni lehet a 
szoborra, javasolja, hogy Ijjas Gizella művelődésszervező tervezzen ilyen programot. 

Bán Balázs képviselő érdeklődik,  hogy van-e esély további bizottságok felállítására,  pl.  a 
mezőgazdasági és az oktatási bizottságot nem szabad lefedettség nélkül hagyni.

Márok Csaba polgármester  szerint  a bizottsághoz több képviselőt  kell  beválasztani,  mint 
külső  tagot.  Jelenleg  mindenkinek  van  egy bizottságban  munkája.  Lehetőség  van  viszont 
munkacsoportok létrehozására, ahol nincsenek korlátok. 

Dr. Woth László címzetes főjegyző elmondja, hogy a bizottságok tipikusan önkormányzati 
feladatokra jönnek létre. Lehet, hogy a jövőben az oktatási feladatokat átveszi az állam, és a 
mezőgazdaság sem önkormányzati feladat. 

Sóki László képviselő véleménye, hogy fontos szerepe lesz a munkacsoportoknak. Minden 
képviselőnek van a bizottságokban munkája, amikor döntést kell hozni, gyorsan össze lehet 
hívni a képviselőtestületet. Figyelni kell arra, hogy ne sokalljunk be a gyűlésekkel. Amíg az 
önkormányzat  rendben  végzi  a  munkáját,  nem  biztos,  hogy  mindig  gyűlésezni  kell.  A 
munkacsoportok a falu érdekének témájával foglalkozzanak, a mezőgazdaság és a tisztaság 
faluérdek. 

Masinkáné  Baranyai  Mariann képviselő  szerint  azoknak  a  képviselőjelölteknek,  akik 
indultak  a  választáson,  és  tenni  szeretnének  a  falu  érdekében,  a  munkacsoportokban  erre 
lehetőséget kell adni.

Bán Balázs képviselő szerint ezeket a csoportokat be kell hozni a hivatalhoz, kérdés, hogyan 
történjen ez. 
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Márok Csaba polgármester szerint az irányt  kell meghatározni,  utána pedig azt, hogy kik 
kerüljenek be a csoportokba. 

Mivel a mai ülésnek fő célja, a testület megalakulása, bizottságok létrehozatala megtörtént, az 
ülést bezárja. 

K.m.f.

Dr. Woth László           Márok Csaba          
címzetes főjegyző                 polgármester
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